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Abstract (en)
The invention relates to a device for supporting a boot on a ski, comprising an untreated PTFE plate (7) assembled by direct contact and intimate
surface bonding onto a support (8) made of heat-curable material, more precisely of heat-curable rubber. The device has a relief on its surface,
which relief is obtained by deforming the PTFE plate during moulding of its support (8) as a result of the vulcanisation reaction. The vulcanisation
furthermore assembles the plate with its support. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif d'appui d'une chaussure sur un ski comprenant une plaquette PTFE (7) brute assemblée par contact direct
et intime liaison superficielle sur un support (8) en matiére thermodurcissable, plus précisément en caoutchouc thermodurcissable. Le dispositif
présente en surface un relief qui est obtenu par déformation de la plaquette PTFE au cours du moulage de son support (8) du fait de la réaction de
vulcanisation. La vulcanisation réalise par ailleurs I'assemblage de la plaquette a son support. <IMAGE>
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